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Vragen van de leden Rudmer Heerema en Lodders (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken over Wolf krijgt «verblijfsvergunning» 
(ingezonden 2 april 2014). 

Vraag 1
Kunt u toelichten waarom het noodzakelijk is om de wolf een wettelijke 
bescherming te bieden?1 

Vraag 2
Deelt u de zorgen dat het faunafonds onvoldoende middelen beschikbaar 
heeft om aan alle schade-aanvragen te voldoen, zoals de schade die wordt 
toegebracht door ganzen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Kunt u toelichten wat het effect is op het faunafonds, wanneer ook schade 
door de wolf uitgekeerd moet worden? 

Vraag 4
Het faunafonds heeft een plafond; kunt u aangeven ten koste van welke 
andere te vergoeden schade dit zal gaan als schade van de wolf ook verhaald 
moet worden op het faunafonds? 

Vraag 5
Deelt u de opvatting dat de middelen in het faunafonds moeten worden 
aangevuld als blijkt dat er onvoldoende beschikbaar is om schade uit te keren 
omdat steeds meer dieren een wettelijke bescherming krijgen? Zo nee, 
waarom niet?

1 Wolf krijgt «verblijfsvergunning», Volkskrant, 28 maart 2014

 
 
 
 
kv-tk-2014Z05984
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen


